
Möte kommundelsrådet Korsberga 20220413 

Närvarande: Rob Selhorst, Carina Ståhlgren, Ann-Britt Bengtsson samt Anna 
Sognefur 

Ann-Britt hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

• Vi gick igenom föregående protokoll och var och en lämnade en lägesrapport. 
• Diskussion ang. vår utlysta träff för allmänheten som äger rum i Korsberga 

Bygdegård den 21 april kl 18.30. 
• Martin Karlsson (planaritekt Vetlanda Kommun) börjar med genomgång av 

ortsanalysen. 
• Som punkt 2 redogör någon från tekniska kontoret ombyggnation av skolan 

och i vilka etapper det ska ske. Här kommer även en rapport om förskolans 
tilltänkta påbyggnad. 

• Anna berättar hur vi jobbar för att förbättra trafiksituationen i Korsberga. 
• Till sist berätta Elin Bexell om Landsbygdsutvecklingsstödet som Korsberga 

får ta del av i år (250 000 kr) 

Korsberga 20220413 
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Ann-Britt Bengtsson Anna Sognefur 

Ordförande Sekreterare 



lnformationskväll ang. Ortsanalys och Landsbygdsutveckling 

Korsberga Kommundelsråd anordnade en infomiations kväll i Bygdegården den 21 
april kl 18.30. 

Ann-Britt Bengtsson C hälsade välkommen och presenterade övriga kommundelsråd, 
Anna SognefurVF Rob SelhorstVF Carina Ståhlgren M. 

lnfomiation ang Ortsanalysen gavs av Martin Karlsson och Mohamad Al-Hindi som 
följdes av en redogörelse hurombyggnationen av skolan ska ske av Marie Löfgren. 
Vi fick också en kort infomiation om hurförskolan ska byggas ut. 

Ann-Britt gav en kort infom,ation om vad vi behandlari kommundelsrådetoch Anna 
Sogn efu r presenterade hurvi arbetar med den farliga trafiksituation en utmed 31 :an. 
Skrivelse ska skickas till Kommunen som sedan ska vidarebefordra den till 
Trafikverket. 

Elin Bexell presenterade det Landsbygdsutvecklings stöd som i år betalas ut till 
Korsberga. Tankar och ideerom hurpengama kan användas. 

Under kvällen bjöds de närvarande ca 40 personer på kaffe och fralla. 

~~~ t:ot~ 
Ordförande Sekreterare 


